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	Warehousing Agreement 
Between the Yemen Shelter Cluster and [Pipeline Partner]
	
	اتفاقية التخزين
بين كتلة المأوى في اليمن و [شريك المخزون]

	This Agreement effective as of dd/mm/yyyy , is established between the Shelter Cluster in Yemen, led by UNHCR, and [Pipeline Partner], a member of the Shelter Cluster in Yemen (hereinafter referred to as the Parties).
The Shelter Cluster acknowledges the collaboration with [Pipeline Partner] for the provision of warehousing, and transportation services for:
	Item/kit
	Quantity

	Non-Food Items Kit
	0

	Emergency Shelter Kit
	0

	Shelter Repair Kit
	0


These items, supplied by [Pipeline Partner], are offered to the Shelter Cluster at no cost, thereby exempting the Shelter Cluster from any expenses related to the warehousing, and transportation of these specific stocks. The warehousing location is:
	Governorate
	District(s)

	
	



1. Term and Termination: This Agreement shall become effective upon official signing by both parties and will remain valid until all stocks have been retrieved or authorized for distribution. Either party reserves the right to cancel or terminate this Agreement without incurring liability, provided a written notice of at least 14 days is provided to the other party.

2. Services: During the term of this Agreement, [Pipeline Partner] commits to provide warehousing, and transportation services for the Shelter Cluster at the warehouse facility whose location is agreed upon by both Parties of this agreement. [Pipeline Partner], in collaboration with the Shelter Cluster, holds sole discretion in designating specific areas within the said warehouse for storing the Shelter Cluster’s stocks. Any relocation or transfer of these stocks within the facility or to another site necessitates prior notice and agreement from the Shelter Cluster. [Pipeline Partner] is committed to strictly adhering to the guidelines outlined in the Shelter Cluster Common Pipeline Standard Operating Procedures and fulfilling all reporting obligations. 
3. Liability Limitation: [Pipeline Partner] confines its liability for damages to the value of kits (Donors’ cost of the stocks) incurred due to any cause, inclusive of damages resulting from the negligence of [Pipeline Partner] employees. This limitation is contingent upon [Pipeline Partner] providing necessary care, safeguarding, and maintaining proper stock warehousing standards.
4. Insurance Recommendations and indemnify obligations: [Pipeline Partner] is strongly recommended, at its sole cost and expense, to maintain the following types of insurance: 
a. All-Risk Property Damage insurance insuring the warehouse property in an amount not less than its actual Replacement Cost.
b. Cargo Insurance provides all-risk coverage for transportation or warehousing exposures, for an amount not less than the actual replacement value of the cargo. 
Upon request by the Shelter Cluster, [Pipeline Partner] shall provide a certificate of insurance demonstrating the procurement of such insurance coverage. In the absence of insurance, [Pipeline Partner] consents to indemnify the Shelter Cluster in Yemen against any form of loss 

5. Exceptional Situation: Neither party shall be held liable to the other for failing to fulfill its obligations under this agreement if prevented from doing so due to events such as floods, war in the proximity of the warehousing facility, civil disturbances, interference by civil or military authority, or other causes beyond their control.


6. Confidentiality: The Shelter Cluster and [Pipeline Partner] mutually agree to uphold the confidentiality of information within or pertaining to this agreement.

7. Arbitration: In the event of any disputes, controversies, or claims arising from this agreement, both parties commit to resolving them through negotiation, arbitration, or any other mutually agreed modes of settlement.

8. Rates and Charges: The warehousing facilities, transportation, services shall be provided without any charges, encompassing costs related to transportation, loading, offloading, securing, warehousing, releasing, and reporting on all stocks stored at [Pipeline Partner]’s warehouse facility.


Yemen Shelter Cluster  
Name: Martha Kow Donkor
Date: dd/mm/yyyy
Title: National Shelter Cluster Coordinator

[Pipeline Partner] 
Name:  …………………………….
Date: dd/mm/yyyy
Title:  ………………………………………….
	
	هذه الاتفاقية سارية اعتباراً من اليوم/الشهر/السنة واتفق عليها من قبل وبين كتلة المأوى في اليمن تحت قيادة المفوضية السامية للأمم المتحدة لشؤون اللاجئين و[شريك المخزون]، وهو عضو في كتلة المأوى في اليمن (يشار إليهما فيما بعد بالأطراف).
يُقر كتلة المأوى التعاون مع [شريك المخزون] لتوفير خدمات تخزين ونقل التالي:
	البند/الحقيبة
	الكمية

	حقيبة مواد غير غذائية
	0

	حقيبة مأوى طارئ
	0

	حقيبة إصلاح المأوى
	0



 وهذة المواد مقدمه من  [شريك المخزون]  دون أي تكاليف وبالتالي إعفاء كتلة المأوى من أي نفقات تتعلق بتخزين ونقل هذه الحقائب المحددة. مناطق التخزين هي: 
	المحافظة
	المديريات

	
	




1. المدة والإنتهاء:  تدخل هذه الاتفاقية حيز التنفيذ اعتباراً من تاريخ التوقيع الرسمي من قبل الطرفين، إلى أن يتم استرداد جميع المواد اوتمت الموافقة على توزيعها. يحق لأي من الطرفين إلغاء أو إنهاء هذه الاتفاقية، دون تحمل مسؤولية، وذلك قبل 14 أيام من إشعار خطي مقدم إلى الطرف الآخر.

2. الخدمات: خلال مدة هذه الاتفاقية ، يلتزم [شريك المخزون] على تقديم خدمات التخزين والنقل لكتلة الماوئ في موقع المخزن الذي تم الأتفاق علية من قبل الطرفين. [شريك المخزون] بالتعاون مع كتلة المأوى لها الحق المطلق في اختيار المنطقة داخل هذا المستودع المتفق علية لتخزين حقائب كتلة المأوى. أي نقل لهذه المخزونات داخل المنشأة أو إلى موقع آخر يتطلب إشعاراً مسبقًا وموافقة من كتلة المأوى. [شريك المخزون]  تلتزم بالالتزام الصارم بالمبادئ التوجيهية الموضحة في إلاجراءات التشغيلية لمخزون كتلة المأوى والوفاء بجميع التزامات إعداد التقارير.





3. حدود المسؤولية. تعد [شريك المخزون] مسؤول عن اي ضرر لقيمة الحقائب الفعلي (تكلفة الجهات المانحة للمواد) طالما أنه حدث بسبب يتضمن الأضرار الناجمة عن إهمال موظفي  [شريك المخزون] .يتوقف هذا على توفير [شريك المخزون] الرعاية اللازمة والحماية والحفاظ على معايير تخزين المخزون المناسبة.


4. توصيات التأمين و التزامات التعويض:  [شريك المخزون] تنصح بشدة وعلى حسابها وتكلفتها، الحصول على ألانواع والبنود التاليه للتأمين سارية المفعول:
1. تأمين لجميع ألاضرار والذي يتضمن المستودع بمبلغ لا يقل عن تكلفة الاستبدال الفعلية؛
2. تأمين وتغطية جميع المخاطر المتعلقة بنقل أو تخزين الحقائب، بمبلغ لا يقل عن قيمة الاستبدال الفعلية للحقائب المذكورة.


بناءً على طلب كتلة الماوى، يجب أن تقدم  [شريك المخزون] شهادة تأمين توضح أن هذه التغطية التأمينية قد تم الحصول شرائها. في غياب التأمين، يوافق  [شريك المخزون] على تعويض كتلة الماوى في اليمن من اي أضرار.



5. الوضع الأستثنائي: لن يكون أي من الطرفين مسؤولا تجاه الطرف الآخر عن عدم الوفاء بالتزاماته بموجب هذه الاتفاقية إذا تم اعاقتها من القيام بذلك بسبب الفيضان، الحرب في منطقة المخازن، الاضطرابات المدنية، تدخل السلطة المدنية أو العسكرية أو لأسباب أخرى خارجه عن إرادتهم.


6. الخصوصية: توافق كتلة الماوى و[شريك المخزون] على الحفاظ على خصوصية المعلومات الواردة في هذه الاتفاقية.


7. التحكيم: يتم حل أي نزاع أو خلاف أو مطالبة تنشأ عن أو تتعلق بهذه الاتفاقيه عن طريق التفاوض أو التحكيم أو أي طريقة تسوية متفق عليها بين الطرفين.

8. الأسعار والرسوم: يجب تقديم تسهيلات التخزين والنقل مجاناً وبدون اي مطالبة باي رسوم اوتكاليف متعلقة والتي تتضمن النقل وتحميل وتفريغ الحموله وتأمينها وتخزينها والإفراج عنها والإبلاغ عن جميع المواد المخزنة في منشأة مستودع  [شريك المخزون].


كتلة المأوى في اليمن
الإسم: مارثا كودنكر    
التاريخ: اليوم/الشهر/السنة
المسمى الوظيفي: منسق الكتلة الوطنية للمأوى

[شريك المخزون]
الإسم: ………………………………….
التاريخ: اليوم/الشهر/السنة
المسمى الوظيفي: …………………………………..  
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